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dnia 12.5.2025r. 

Rada Gminy Wietrzychowice 

Radni 

Protokół Nr XIII/2025 

XIII Sesja Rady Gminy Wietrzychowice w dniu 2025-05-12 

Miejsce posiedzenia: sala narad Urzędu Gminy Wietrzychowice pok. nr 20 

Obrady rozpoczęto 2025-05-12 o godzinie 15:00, a zakończono o godzinie 16:24 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Curyłło 

2. Andrzej Dębiński 

3. Grzegorz Duda 

4. Tadeusz Dulian 

5. Halina Kozłowska 

6. Michał Kuczak 

7. Anna Mnich 

8. Andrzej Pudełko 

9. Dorota Stokłosa 

10. Elżbieta Stryczek 

11. Tadeusz Stryczek 

12. Urszula Szot 

13. Maciej Uchwat 

14. Sylwester Wojciechowski 

15. Ewa Wojcieszek 

 

Lista obecności: radnych, gości i sołtysów w załącznikach nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

1. Otwarcie Sesji, sprawdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice Dorota Stokłosa o godzinie 15:00 
otworzyła XIII sesję Rady Gminy Wietrzychowice i po powitaniu radnych i zaproszonych 
gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  
13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych 
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stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Poinformowała, 
że obrady sesji są transmitowane na żywo. Przewodnicząca zapytała, czy są zapytania 
lub propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- poprosił o wprowadzenie do porządku obrad kolejnej 
uchwały dotyczącej regulaminu Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  
i Młodzieży pobierających naukę w szkole na terenie gminy Wietrzychowice. 
 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Przyjęto przedstawiony porządek obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół nr XII/2025 z sesji Rady Gminy Wietrzychowice odbytej w dniu 24 marca 
2025 r. jest wyłożony do wglądu radnym w biurze Rady Gminy oraz dostępny w aplikacji 
eSesja. 

W sprawie protokołu radni nie zabrali głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Przyjęto protokół z ostatniej sesji odbytej w dniu 24 marca 2025 roku. 

 

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 

24 marca 2025 roku. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa 

w brzmieniu załącznika nr 4 do niniejszego protokołu. 

W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 24 

marca 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Przyjęto sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 24 

marca 2025 roku. 

4. Informacja Wójta o działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Wietrzychowice Robert Śpiewak przedstawił informację o działalności 

międzysesyjnej za okres od dnia 25 marca 2025 roku do dnia 12 maja 2025 roku.  

Poruszył tematy dotyczące: 

1) Odbytego spotkania z Komendantem Komisariatu Policji w Żabnie w temacie 

przywrócenia punktu przyjęcia dzielnicowych; 

2) Udziału w szkoleniu forum WBP w temacie ustawy o obronie cywilnej i ochronie 

ludności oraz wykorzystywania sztucznej inteligencji w administracji publicznej; 

3) Odbytego spotkania z Panią Małgorzatą Przybysz- Ławnicką w temacie 

opracowywania planu ogólnego dla gminy Wietrzychowice (podziękowania dla 

radnych i sołtysów za udział w spotkaniu); 

4) Odbytego spotkania komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej, na której 

poruszono m.in. sprawy bieżące gminy; 

5) Odbytych zebraniach wiejskich we wszystkich sołectwach gminy (podziękowania 

dla sołtysów za zorganizowanie zebrań oraz mieszkańcom za udział i rozmowy); 

6) Akcji „Sprzątanie świata” w Wietrzychowicach i Jadownikach Mokrych 

(podziękowania dla uczniów Szkoły Podstawowej w Wietrzychowicach za udział 

w akcji oraz dla Pani Kierownik Zakładu Wodociągowego za odbiór pozbieranych 

odpadów); 

7) Odbytego Kiermaszu Wielkanocnego na placu targowym w Wietrzychowicach 

(podziękowania dla Pani Dyrektor GCK za przygotowanie wydarzenia oraz 

Paniom z Kół Gospodyń Wiejskich za przygotowanie stoisk); 

8) Odbytego Gminnego Święta Jednostek OSP (podziękowania dla ks. Proboszcza 

parafii Wietrzychowice za odprawioną mszę świętą w intencji strażaków oraz dla 

wszystkich jednostek OSP za udział w wydarzeniu); 
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9) Odbytego posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i Petycji m. in.  

w temacie spraw bieżących gminy; 

10)  Odbytej w Szkole Podstawowej w Wietrzychowicach uroczystej Akademii  

z okazji rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 maja (gratulacje dla uczniów oraz 

nauczycieli za przygotowanie uroczystości); 

11) Odbytego spotkania wraz z kierownikiem Inwestycji i Rozwoju Panem Markiem 

Augustyńskim z mieszkańcami miejscowości Nowopole i Pałuszyce w sprawie 

kanalizacji; 

12) Podpisania umowy na wykonanie kanalizacji w miejscowości Nowopole  

i Pałuszyce kwota dofinansowania  2 716 361,00 zł; 

13) Podpisania umowy na wykonanie dokumentacji na Iv etap kanalizacji  

w Jadownikach Mokrych oraz miejscowości Miechowice Małe; 

14) Złożonych uzupełnień do wniosku w sprawie rozbudowy Przedszkola  

w Wietrzychowicach; 

15) Złożonych uzupełnień do wniosku w sprawie termomodernizacji budynku 

wielofunkcyjnego w Wietrzychowicach, budynku po Gimnazjum w Miechowicach 

Wielkich oraz Remizy OSP w Demblinie (jesteśmy po ocenie formalnej  

i finansowej, czekamy na rozstrzygnięcie); 

16) Zakończenia zadania polegającego na dostarczeniu kamienia na drogi polne, 

kwota przeznaczona na to zadanie wynosiła 80 tyś. zł tj. zgodnie z planem 

budżetowym  

17) Otrzymanego dofinansowania w wysokości 48 tyś. zł z budżetu województwa 

małopolskiego na pokrycie dachowe na remizie OSP w Wola Rogowska (zadanie 

musi być zrealizowane w tym roku); 

18) Otrzymanego dofinansowania z budżetu województwa małopolskiego na 

wyposażenie świetlicy w Jadownikach Mokrych w wysokości 15 tyś. zł i 20 tyś. zł 

na remont świetlicy w Nowopolu (zadanie również będzie wykonane w tym roku); 

19) Problemu z przepompownią za mostem w Jadownikach Mokrych (naprawa przez 

firmę została wykonana w ubiegłym tygodniu); 

20) Odbytej uroczystości Balu Seniora oraz Złotych Godów w Gminie Wietrzychowice 

(podziękowania dla radnych obecnych na uroczystościach, dla dyrektor GCK za 

zorganizowanie uroczystości, Janowi Bylicy z sponsorowanie wydarzenia, dla 

Pań z KGW za przygotowanie poczęstunku oraz obsługę wydarzenia, na ręce 

Pani Dyrektor ZSP w Wietrzychowicach dla wszystkich pracowników za 

przygotowanie oraz obsługę wydarzenia); 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Zbigniew Curyłło - zapytał: jaki rodzaj kanalizacji będzie budowany  

w Nowopolu i Pałuszycach? 

Wójt Gminy Robert Śpiewak - odpowiedział: grawitacyjna nie ciśnieniowa. 
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5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi za 2024 rok. 

Sprawozdanie jw. dostępne jest w aplikacji eSesja. W sprawie sprawozdania nikt nie 

zabrał głosu ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zabrali głosu. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w 

Wietrzychowicach za 2024 rok. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Jadwiga Gorla 

w brzmieniu załącznika nr 6 do niniejszego protokołu. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Zbigniew Curyłło - powiedział: ja do Pani Dyrektor, ponieważ remont budynku, 

w którym znajduje się Gminne centrum Kultury już dawno został zakończony i trudno 

znaleźć chodząc na zewnątrz napis, który mówiłby gdzie mamy Gminne Centrum 

Kultury w Wietrzychowicach. Pani zna ten temat bardzo dobrze. Dobrze by było, żeby  

w końcu na którejś z tych ścian zawisł taki ładny, konkretny napis. Jeżeli chodzi  

o rozbudowę biblioteki w Wietrzychowicach to ja bym proponował, żeby Urząd Gminy  

w papierach uporządkował albo w końcu, żeby wiadomo było czyja ta biblioteka jest,  

bo projekt już był pisany tylko były jakieś tam formalne przeszkody i został odrzucony,  

a tutaj nie widzę żadnego problemu, żeby to uregulować prawnie i napisać konkretny 

wniosek i możemy bibliotekę rozbudowywać.  

Radny Grzegorz Duda - powiedział: chciałem bardzo serdecznie podziękować Pani 

Dyrektor za zaangażowanie, ciężką pracę czasami popołudniami i w weekendy po to, 

żeby te imprezy doprowadzić do perfekcji. Zresztą były to gratulacje za organizacje też 

dożynek powiatowych. Serdecznie dziękuję i zachęcam do udziału we wszystkich tych 

spotkaniach i imprezach organizowanych przez Gminne Centrum Kultury. 

 

7. Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Pracownik socjalny Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wietrzychowicach Barbara Kamysz- Wietecha w brzmieniu załącznika  

nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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 a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2025 r.; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, prosząc 

o przyjęcie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Wietrzychowice na rok 2025 zgodnie 

z przedłożonym projektem uchwały- załącznik Nr 1- korekta planu dochodów, załącznik 

Nr 2- korekta planu wydatków, załącznik Nr 3- zestawienie przychodów i rozchodów 

budżetu Gminy Wietrzychowice na 2025 rok, załącznik Nr 4- zestawienie dochodów  

z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatki na pokrywanie kosztów 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, załącznik Nr 5- 

zestawienie planowanych dotacji udzielanych z budżetu Gminy Wietrzychowice w 2025 

roku, załącznik Nr 6- plan przychodów i kosztów Zakładu Eksploatacji Urządzeń 

Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach na 2025 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 

2025 r.; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Halina Kozłowska, Michał Kuczak, 

Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, 

Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Tadeusz Dulian 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 
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Zgodnie z raportem z głosowań do niniejszej uchwały (załącznik nr 8 do protokołu)  
w związku z problemem technicznym wynikającym ze zbyt szybkiego zakończenia  
i zapisania wyników jeden z radnych nie zdążył oddać swojego głosu. W związku  
z powyższym przeprowadzono ponowne głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 

2025 r.; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/81/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  9 

do protokołu).  

 b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wietrzychowice na lata 

2025-2038; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy prosząc 

o przyjęcie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Wietrzychowice na rok 2025 zgodnie 

z przedłożonym projektem uchwały- załącznik Nr 1- zmiana Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, załącznik Nr 2- wykaz przedsięwzięć WPF, załącznik Nr 3- objaśnienia 

wartości przyjętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wietrzychowice na lata 

2025-2038. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 
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Nikt z radnych nie zadał pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wietrzychowice na lata 2025-2038; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/82/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  10 

do protokołu).  

 c) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Eksploatacji Urządzeń 

Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy mówiąc 

zgodnie z ustawą o Finansach Publicznych z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego mogą być udzielane dotacje dla samorządowych zakładów budżetowych 

wkalkulowane według stawek jednostkowych a stawki te ustala organ stanowiący. 

Chcemy zlecić Zakładowi Urządzeń Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach 

świadczenie na rzecz gminy usługi utrzymania zieleni i przy drogach gminnych tj. 

wykaszanie poboczy oraz placów gminnych. Stawka jednostkowa według kalkulacji 

przedstawionej przez zakład komunalny to jest 210 zł za jedną godzinę pracy ciągnika 

rolniczego z kosiarką. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Eksploatacji Urządzeń Komunalnych i Wodociągów w Wietrzychowicach; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/83/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  11 

do protokołu).  

 d) przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na wykonanie hali magazynowej 

wraz z projektem dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy mówiąc: 

Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie zwrócił się miedzy innymi 

do gminy Wietrzychowice, jak również do pozostałych gmin powiatu tarnowskiego  

o wsparcie finansowe realizowanej przez siebie inwestycji budowy hali magazynowej 

wraz z projektem, która będzie służyć do przechowywania sprzętu do ochrony 

przeciwpożarowej oraz innych zagrożeń. Ponieważ terem działania PSP jest również 

gmina Wietrzychowice taka pomoc finansowa i takie wsparcie jest zasadne.  

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 
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Radna Ewa Wojcieszek - zapytała: w jakiej wysokości? 

Skarbnik Andrzej Furgał - odpowiedział: 5 tysięcy złotych. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na wykonanie hali 

magazynowej wraz z projektem dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej  

w Tarnowie; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/84/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  12 

do protokołu).  

 e) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Robert Śpiewak Wójt Gminy mówiąc: proszę  

o podjecie uchwały w sprawie określenia wzorów wymienionych przez Panią 

Przewodniczącą dokumentów, dlatego, że wzory tych dokumentów to jest wyłączna 

kompetencja Rady Gminy a wzory te są potrzebne, dlatego że jeżeli by ktoś składał 

wniosek o dodatek mieszkaniowy to niestety wzór musi być podjęty w formie uchwały  

a deklaracja o wysokości dochodów również jest nam potrzebna między innymi, gdy 

będziemy robić najem mieszkań z gminnego zasobu mieszkaniowego. I w związku  

z powyższym proszę o podjecie uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/85/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  13 

do protokołu).  

 f) przyjęcia regulaminu określającego zasady udzielania dotacji celowej osobom 

fizycznym na dofinansowanie realizacji zadań w ramach programu,,Wsparcie osób 

najuboższych na wymianę pieców pozaklasowych'' oraz sposobu i warunków 

wnoszenia wkładu własnego przez beneficjenta, u którego będzie realizowane 

przedsięwzięcie oraz wysokości tego wkładu; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Robert Śpiewak Wójt Gminy mówiąc: Gmina 

Wietrzychowice złożyła wniosek do budżetu województwa małopolskiego w zakresie 

merytorycznego wsparcia tego działania. Otrzymaliśmy kwotę 100 tyś. zł zgodnie  

z regulaminem zostałyby wymienione 4 kotły, ponieważ regulamin określa, że kwota 

dotacji nie może przekroczyć 25 tyś. zł, dofinansowanie akurat by wynosiło dla tej osoby 

90% a 10% pokrywałby już mieszkaniec. Zadanie to jest skierowane wyłącznie dla osób 
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korzystających z pomocy społecznej. W związku z powyższym proszę o podjęcie 

uchwały.   

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady udzielania 

dotacji celowej osobom fizycznym na dofinansowanie realizacji zadań w ramach 

programu ,,Wsparcie osób najuboższych na wymianę pieców pozaklasowych'' oraz 

sposobu i warunków wnoszenia wkładu własnego przez beneficjenta, u którego będzie 

realizowane przedsięwzięcie oraz wysokości tego wkładu; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/86/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  14 

do protokołu).  

 g) zmiany uchwały Nr X/67/2025 RADY GMINY WIETRZYCHOWICE z dnia 17 

lutego 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wietrzychowice na rzecz gminnych 

jednostek organizacyjnych – Centrum Usług Wspólnych w Wietrzychowicach, 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wietrzychowicach, Urzędu Gminy  

w Wietrzychowicach oraz Zakładu Eksploatacji Urządzeń Komunalnych  

i Wodociągów w Wietrzychowicach; 
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Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Robert Śpiewak Wójt Gminy mówiąc: to będzie 

korekta uchwały z 17 lutego bieżącego roku, ponieważ zgodnie z opinią prawną w trwały 

zarząd nie może być oddany budynek Urzędu Gminy, dlatego ze jest to aparat 

pomocniczy Wójta Gminy i w związku z powyższym proszę o podjęcie tej uchwały. 

Pozostaje nam tylko w uchwale Centrum Usług Wspólnych w Wietrzychowicach, 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Wietrzychowicach oraz Zakład Urządzeń 

Komunalnych i Wodociągowych w Wietrzychowicach. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/67/2025 RADY GMINY 

WIETRZYCHOWICE z dnia 17 lutego 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w trwały zarząd nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wietrzychowice na rzecz 

gminnych jednostek organizacyjnych – Centrum Usług Wspólnych w Wietrzychowicach, 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wietrzychowicach, Urzędu Gminy  

w Wietrzychowicach oraz Zakładu Eksploatacji Urządzeń Komunalnych i Wodociągów  

w Wietrzychowicach; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/87/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  15 

do protokołu).  
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 h) uznania petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów 

AEQUITAS z siedzibą w Łodzi za bezzasadną. 

Wyjaśnienia do uchwały złożyła Dorota Stokłosa Przewodnicząca Rady Gminy 

mówiąc: Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów AEQUITAS z siedziba w Łodzi złożyło  

w dniu11 marca 2025 r. petycję, która wpłynęła do gminy, została skierowana do Rady 

Gminy i wnioskodawca wnosił o zajęcie stanowiska w interesie publicznym tj. w sprawie 

obrony konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności sędziów polskich. W petycji 

zwrócono się do radnych, jako reprezentantów mieszkańców gminy, którzy mają prawo 

być sądzonymi przez niezależne i niezawisłe sądy. Według autorów petycji niezależne  

i niezawisłe sądy będą istniały tylko wtedy, gdy władza ustawodawcza i wykonawcza 

będzie respektowała zasadę trójpodziału władzy. W tym w szczególności nie będą 

podważały konstytucyjnej zasady nieusuwalności sędziów. Według autorów petycji 

niedopuszczalna w świetle konstytucji ustawa, która kwestionowała dokonane przez 

Prezydenta RP nominacje sędziowskie. Petycja była rozpatrywana przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2025 roku. Po zapoznaniu się  

z treścią petycji i w oparciu o obowiązujące przepisy prawa komisja zajęła stanowisko, 

że tematyka i sposób procedowania określony jest przepisami prawa w tym zakresie nie 

daje kompetencji Radzie Gminy do jej pozytywnego rozpatrzenia. Komisja zaznacza,  

że zgodnie z definicją legalną określoną w art. 2 ust. 3 ustawy z 11 lipca 2014 roku  

o petycjach przedmiotem petycji może być żądanie w szczególności zmiany przepisów 

prawa, podjęcia rozstrzygnięcia lub innego działania w sprawie dotyczącej podmiotu 

wnoszącego petycje, życia zbiorowego lub wartości wymagających szczególnej ochrony 

w imię dobra wspólnego mieszczące się w zakresie zadań i kompetencji adresata 

petycji. Tym samym istotą petycji jest żądanie podjęcia przez organ władzy publicznej 

określonego działania, ale w granicach zadań i kompetencji organu. Rada Gminy nie ma 

kompetencji do dokonywania oceny czy powołania na stanowiska sędziów były zgodne 

z konstytucją, czy też nie. Podobnie Rada Gminy nie ma także kompetencji do oceny, 

czy projektowane zapisy ustawy, które kwestionują dokonane przez Prezydenta 

nominacje sędziowskie są zgodne z konstytucją. Kwestie takiej oceny pozostaje  

w zakresie prerogatyw władzy ustawodawczej i trybunału konstytucyjnego czy 

Prezydenta RP. Organy jednostek samorządu terytorialnego muszą przestrzegać  

z urzędu swojej właściwości a tym samym rozpatrywać petycje w zakresie spraw 

będących w zakresie ich kompetencji i dlatego żądanie zawarte w petycji nie jest  

w zakresie kompetencji Rady Gminy Wietrzychowice. W związku z powyższym petycje 

rozpatrzono negatywnie.  

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie uznania petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie 

Sędziów AEQUITAS z siedzibą w Łodzi za bezzasadną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 

Rada podjęła uchwałę nr XIII/88/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  16 

do protokołu).  

 i) przyjęcia regulaminu Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  

       i Młodzieży pobierających naukę w szkole na terenie gminy Wietrzychowice 

Wyjaśnienia do uchwały złożyła Dorota Stokłosa Przewodnicząca Rady Gminy 

mówiąc: do tej pory obowiązywała u nas uchwała z 22 maja 2018 roku na mocy, której 

uczniowie, którzy otrzymali świadectwo z wyróżnieniem w ostatnim tygodniu roku 

szkolnego jechali na wycieczkę zorganizowaną i opłaconą przez Urząd ze środków 

publicznych. Była to nagroda dla tych uczniów, natomiast ta nagroda przewidywała tylko 

docenienie uczniów, którzy mieli średnią 4, 75 i zachowanie, co najmniej bardzo dobre. 

Natomiast gminy ościenne mają taki program wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży pobierających naukę w szkole na terenie gminy, więc tutaj chodzi tylko  

o szkołę, dla której organem prowadzącym jest gmina Wietrzychowice i chodziło mi o to, 

by docenić uczniów nie tylko tych, którzy otrzymują tą najwyższą średnią, ale przede 

wszystkim też takich, którzy osiągają inne laury w jakiś dziedzinach. I proszę sobie 

zerknąć do regulaminu tej uchwały raz, że w §2 ust. 1 tego regulaminu, to jest druga 

strona, stypendia Wójta Gminy Wietrzychowice są przyznawane jednorazowo za 
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osiągnięcia uzyskane w poprzednim roku szkolnym. Mamy też przyznawanie 

stypendiów jednorazowych za osiągnięcia przedmiotowe, artystyczne, sportowe a także 

wysoki wynik klasyfikacji rocznej, stypendium za osiągnięcie wysokiego wyniku  

z egzaminu ósmoklasisty i jest też tam informacja, że stypendium stanowi formę pomocy 

materialnej takiej jednorazowej o charakterze motywacyjnym i przyznawane jest 

niezależnie od sytuacji materialnej ucznia. Udzielone stypendium ma na celu 

promowanie uczniów tych, którzy osiągają wysokie wyniki w nauce i posiadają 

osiągnięcia w konkursach i zawodach sportowych. No, bo nie ma co ukrywać, że są 

tacy, którzy uczą się bardzo dobrze, ale wśród tych, którzy uczą się bardzo dobrze są 

też tacy, którzy udzielają się na różnego rodzaju innych niwach. Mają czas na naukę i 

żeby promować szkołę i przysparzać dumy naszej gminie. Idąc dalej warunki 

przyznawania stypendiów §4 stypendia naukowe Wójta Gminy Wietrzychowice,  

o których mowa przyznawane jest uczniowi, który został laureatem lub finalista 

olimpiady konkursu przedmiotowego na szczeblu ogólnopolskim lub międzynarodowym. 

Został laureatem lub finalistą konkursu przedmiotowego na szczeblu wojewódzkim 

organizowanego przez Ministerstwo Edukacji narodowej lub Małopolskiego Kuratora 

Oświaty. Ile się trzeba napracować, ile godzin poświęcić na to, żeby uzyskać tytuł 

laureata to wiedzą tylko ci, którzy ten tytuł zdobyli, czy też finalisty. Jeżeli ktoś na 

przykład przejdzie, jeżeli chodzi o konkursy przedmiotowe eliminacje szkolne, eliminacje 

powiatowe to potem na województwie jeszcze rywalizuje w gronie około dwustu osób  

o uzyskanie tytułu laureata tego najlepszego, więc to jest naprawdę duże wyrzeczenie. 

Następnie punkt 2- stypendium jednorazowe jest przyznawane, jeżeli uczeń uzyskał od 

1 do 3 miejsca w konkursie przedmiotowym na szczeblu, co najmniej powiatowym 

organizowanym przez Ministerstwo Edukacji Narodowej lub Małopolskiego Kuratora 

Oświaty, uzyskał wysoki wynik klasyfikacji półrocznej lub końcowej i to jest tak w klasie 

4-6 co najmniej 5, 1, w klasie 7-8 co najmniej 5,0; artystyczne uzyskał od 1 do 3 miejsca 

w konkursie artystycznym, co najmniej na szczeblu powiatowym i sportowe, jeżeli uczeń 

został finalistą zawodów sportowych w klasyfikacji indywidualnej lub zespołowej na 

szczeblu ogólnopolskim lub międzynarodowym; zdobył pierwsze, drugie, trzecie miejsce 

w sportowych klasyfikacji indywidualnej lub zespołowej na szczeblu wojewódzkim; 

zdobył pierwsze miejsce w zawodach klasyfikacji indywidualnej lub zespołowej na 

szczeblu powiatowym. W przypadku grup sportowych pod uwagę brany będzie 

rzeczywisty udział ucznia w osiągnięciu sukcesu, nie zaś jego przynależność do składu 

grupy. I jeszcze jakby taki dodatkowy bonus, bo uczniów trzeba zachęcać, żeby chciało 

im się uczyć i jakaś taka motywacja żeby była dla nich, właściwie to motywacją jest to 

żeby jak najlepiej przygotować się do tej szkoły średniej, ale stypendium za osiągnięcie 

wysokiego wyniku z egzaminu ósmoklasisty. Uczniowie klasy 8 zaczynają pisać 

egzaminy, które składają się z trzech części i jeżeli, któryś z uczniów z 8 klasy uzyska 

średnią z przedmiotów egzaminacyjnych tych trzech, co najmniej 75% to będzie też 

mógł dodatkowo być brany pod uwagę do tego stypendium. W przypadku ubiegania się 
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ucznia o przyznanie stypendium za kilka osiągnięć z różnych dziedzin, o których mowa 

w §4 w tych punktach, które były odczytane, stypendia mogą być przyznane w dwóch 

dziedzinach z najwyższymi osiągnięciami. W kolejnym punkcie jest termin zgłaszania 

kandydatów na wniosku, który jest tam załączony, wniosek jest dosyć szczegółowo 

opisany z wyszczególnieniem spełnionych kryteriów, o które załóżmy dyrektor będzie 

składał wniosek i wnioski o stypendium dokonywane są na tym formularzu, trzeba do 

nich dołączyć kserokopie zaświadczeń, dyplomów. Wnioski podlegają weryfikacji 

formalnej przez komisję powołaną przez Wójta Gminy, wnioski niekompletne i złożone 

po terminie nie będą rozpatrywane. Po pełnej weryfikacji komisja przedkłada Wójtowi 

Gminy Wietrzychowice listę kandydatów do przyznania stypendium w celu ostatecznego 

zatwierdzenia i złożenie wniosku o przyznanie stypendium nie jest jednoznaczne z jego 

przyznaniem. Decyzję o przyznaniu stypendium podejmuje Wójt Gminy Wietrzychowice, 

decyzja ta jest ostateczna i nie przysługuje od niej odwołanie. I w tym roku szkolnym, 

jako że dokonujemy tej zmiany uchwały na chwilę obecną, czyli w czerwcu, aby ktoś nie 

wniósł zastrzeżeń, że we wrześniu ubiegłego roku 2024 jak rozpoczynał naukę  

w nowym roku szkolnym, że on nie wiedział o pewnych zmianach, więc zostaje nam tak, 

że w tym roku szkolnym stypendium jednorazowe Wójta Gminy Wietrzychowice 

przyznawane jest za osiągnięcie w postaci wysokiego wyniku klasyfikacji rocznej lub 

końcowej w klasie 4-8, jeżeli uczeń uzyskał średnią 4, 75, czyli świadectwo  

z wyróżnieniem. Natomiast od następnego roku już ta średnia będzie wyższa, ponieważ 

trzeba uczniów motywować i zachęcać do tego, aby starali się pracować na tą wyższą 

średnią są uczniowie, którzy uzyskują 5,0; 5,17; 5:27, bo i takie były średnie, więc 

myślę, że to będzie też taka zachęta dla innych uczniów. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja może poprosiłbym pana skarbnika  

o wypowiedzenie się do tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa - powiedziała: bardzo proszę,  

są środki zabezpieczone, ponieważ były zabezpieczane co roku, tak jak trzeba było 

zabezpieczyć środki na wyjazdy na wycieczkę … 

Skarbnik Gminy Andrzej Furgał - powiedział: środki są zabezpieczone na tą pierwszą 

część, która była wcześniej, funkcjonowała w poprzednich latach. Natomiast na to,  

co Państwo teraz podejmiecie dyrektor złoży stosowne zapotrzebowanie i będziemy 

takie środki wprowadzać do budżetu. 

Radna Ewa Wojcieszek- zapytała: rozmawialiście mniej więcej, jaka gratyfikacja za 

takie najwyższe osiągnięcia? 
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Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa - powiedziała: jest bardzo dobrze 

określone tak jak w regulaminach innych gmin, to jest na początku jak się uchwała 

zaczyna; §3 indywidualna wysokość stypendiów uzależniona jest od rangi osiągniętego 

wyniku, kwoty ustalonej w budżecie gminy Wietrzychowice na dany rok i liczby uczniów 

spełniających warunki. A więc załóżmy będzie określona kwota do dyspozycji, będą 

wypełnione wnioski, będzie wiadomo, kto ma tytuł finalisty, kto uzyskał tytuł laureata, czy 

zwycięstwo jakieś tam w powiecie. Będzie wiadomo, ile jakiś osiągnięć jest, więc w 

ramach tej puli środków, która jest do dyspozycji komisja będzie decydowała o tym, jaka 

kwota będzie przyznana. W różnych gminach mają różnie, jak bogatsza gmina większa 

to na przykład minimalna wartość u niektórych jest 600 zł u niektórych jest 200 zł 

minimalna. Maksymalna przy tej jak jest 200- 800 zł, albo 600-1500 zł. No my nie 

jesteśmy aż tak bogaci i dlatego ta pula środków jak na razie jest mniejsza, natomiast, 

jeżeli chodzi o te wyjazdy, które były do tej pory, niektórzy uczniowie, mimo że 

pretendowali do nagrody w postaci wyjazdu, nie chcieli jechać, no, bo byli 

niezainteresowani wyjazdem, nie każdemu dziecku odpowiada jakiś tam wyjazd. Trudno 

się do każdego dostosowywać, ale mówię na chwilę obecną nie mieliśmy takiej formy 

nagradzania ucznia za indywidualne osiągnięcia, a takich jest dosyć dużo. 

Głosowano w sprawie:  

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży pobierających naukę w szkole na terenie gminy 

Wietrzychowice 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, 

Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Mnich, Elżbieta Stryczek 
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Rada podjęła uchwałę nr XIII/89/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  17 

do protokołu).  

9. Zapytania i wnioski sołtysów. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Sołtys miejscowości Miechowice Małe Ewa Wojcieszek- powiedziała: zgłaszam 

interpelację o wyłączeniu u nas w Miechowicach Małych części działki z działki nr 453  

z gruntów ornych od strony drogi gminnej nr 452 pod budowę parkingu.  

10. Wnioski Kierowników jednostek organizacyjnych. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  

11. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Tadeusz Stryczek- zapytał: kiedy zacznie się wykaszanie przy drogach, 

ponieważ niektóre skrzyżowania zaczynają być niewidoczne. 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja chciałem zapytać o tą kosiarkę do podcinania 

gałęzi, bo z tego, co się orientuje to zostały zakupione inne kosiarki, natomiast 

mieszkańcy już zaczynają zgłaszać te gałęzie do obcięcia zwłaszcza ci, co przejeżdżają 

ciągnikami rolniczymi, czy kombajnami będą przejeżdżać. W jaki sposób będziemy to 

rozwiązywać? 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: troszeczkę przespałem punkt o sołtysach,  

ale chciałem tu podziękować w imieniu wszystkich sołtysów Panu Skarbnikowi  

za przyznane środki na kamień i realizację tego zadania. Wykonane to było dobrze  

ta inwestycja albo bardzo dobrze w warunkach pogodowych wyśmienitych. Myślę,  

że użytkownicy tych dróg, gdzie został wysypany kamień mam na myśli rolników, będą  

z tego zadania zadowoleni. Szanowni Radni, panie Wójcie dobiegły prace związane 

 z palmami w naszej gminie, robiły te palmy panie bardzo wąska grupa ludzi, ale chodzi 

mi o to, że na potrzeby szkoły tu mi chyba pani Przewodnicząca pomoże, na potrzeby 

szkoły przeznaczono 5 tysięcy złotych w tym roku a tysiąc złotych na wolontariat? 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa - powiedziała: nie w tym roku na 

wolontariat nic nie poszło. W tym roku za palmy 5 tysięcy złotych przeznaczono na 

potrzeby szkoły do dyspozycji rady rodziców, wcześniej była to kwota 8 tysięcy złotych, 

więc łącznie 13 tysięcy złotych plus jeszcze wcześniej to było dodatkowo 2 600 zł sprzęt 

nagłaśniający i tam troszkę na wolontariat. W sumie kwota 13 tysięcy plus 2 600 zł,  

bo …. Z tego roku jest to kwota 5 tyś. zł, żeby to wybrzmiało, bo ksiądz w ogłoszeniach 
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podał tylko ogólną, nie powiedział, ile w tym roku zebrano za te palmy, a to była kwota  

5 tysięcy złotych z Jadownik, z Wietrzychowic, Miechowice Małe kaplica i Wola 

Rogowska. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: tak tutaj bardzo zachęcam, dziękuje tym paniom, 

które pracowały przy tym, no i oczywiście tym wszystkim, którzy to zakupili, bo każdy 

kupujący dołożył cegiełkę swoją do tego, żeby te pieniążki przeznaczyć na szkołę.  

No zachęcam, żeby gdzieś jeszcze się urodziła jakaś grupa pań no może z jakimś 

innym pomysłem, nie tylko palmy można robić. Mamy budynki, w których można się 

spotkać i coś tam wspólnie w zimowe wieczory działać. A Panie wójcie mam do pana, ja 

to sygnalizowałem na zebraniu wiejskim, że mamy taki problem z osobami 

rezerwującymi Domy Ludowe, nie wiem, czy we wszystkich miejscowościach, ale u mnie 

na pewno. Osoba chcąca wynająć budynek no zgłasza sołtysowi czy to u mnie, czy pani 

Ewie, że na taką i taką datę chce wynająć, no i my gdzieś tam na kartce sobie piszemy  

i na tym ta rezerwacja polega. Po czym przychodzi termin na daną imprezę i ta osoba 

czy osoby w wielu przypadkach u mnie to już było kilka razy nawet nie są w stanie 

powiedzieć, że nie wynajmują tego budynku. Tu Pani Gosia jest najlepszym przykładem, 

gdzie zabiegała dwa lata temu czy rok już nie pamiętam i osoba zajęła budynek,  

po prostu nie powiedziała, że nie korzysta a osoby ubiegające, bo chciały tam  

no musiały niestety skorzystać z lokali poza terenem naszej gminy. I tutaj do Pana Wójta 

mam taką prośbę, żeby wspólnie nie wiem z osobami decyzyjnymi w Urzędzie Gminy 

opracować taki regulamin, który by mówił wyraźnie, że przychodzi dana osoba do 

sołtysa czy do kogo czy do Urzędu Gminy, pewnie by trzeba było jakąś zaliczkę brać 

albo, co, bo to jest no porażka według mnie. To musi być uregulowane, bo bezkarnie 

zamówi sobie, my to trzymamy, później się okazuje, że ani tak, ani tak. 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja mam taką propozycję tutaj, bardzo słusznie Pan 

sołtys Sikorzyc mówi trzeba by było brać nie zaliczkę tylko zadatek, który w razie, czego 

nie jest zwrotny. Byłoby to bardziej mobilizujące do odwołania rezerwacji lub no po 

prostu rezygnacji.  

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa - powiedziała: znaczy tak to jest 

słuszne, bo to też uczenie takiej odpowiedzialności i takiej kultury też względem 

innych…, więc jak najbardziej takie regulacje są konieczne. 

(…) 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa - powiedziała: to tak samo Zbyszku jak 

z tymi wyjazdami, co wspominałeś wcześniej jak były darmowe wyjazdy na jakiś koncert 

i załóżmy ktoś dostał bilet, jakaś grupa, mieli jechać a kilka osób załóżmy nie informuje 

nawet o tym, że nie pojedzie, żeby bilet darmowy mógł być wykorzystany przez kogoś 
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innego. No najczęściej to się dzieje waśnie wtedy, gdy ktoś otrzymuje coś za darmo, 

wtedy się tego nie docenia no i takie sytuacje mają miejsce.  

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: no, ale tutaj jeszcze raz ponowię tą prośbę Panie 

Wójcie proszę do tego tematu się przyłożyć konkretnie, no, bo ten proceder trwa i ludzie, 

którzy chcieliby nie mogą, budynek stoi pusty, no i tak to wygląda w rzeczywistości.  

12. Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIII sesji Ix kadencji Przewodnicząca Rady 

Gminy o godzinie 16:24 zamknęła obrady dziękując wszystkim za udział w obradach.  
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